
 

 

 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Ostrovec 

   ze dne 25. 2. 2010 

 

 
Místo konání: zasedací místnost OÚ Ostrovec 

Začátek: 19.00 

Zasedání řídil: starosta M. Vepřovský                                                                                              

Přítomni: Procházka I., Vyhnátová I., Válová K., Vepřovský M., Kálal J., JanuškaM., Mařík M. 

Omluveni: - 

Neomluveni: - 

Zapisovatel : Mařík M. 

Ověřovatelé zápisu: Procházka I, Vyhnátová L. 

 

 

 

Starosta obce pan M. Vepřovský zahájil jednání, přivítal přítomné zastupitele a hosty na jednání a 

Konstatoval, že je přítomno sedm členů zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Návrh programu:  1. Kontrola usnesení 

   2. Rozpočtová změna č. 1/10 

   3. Výsledky inventarizace 2009 

   4. Informace starosty 

   5. Diskuse 

   6. Závěr 

 

Návrhy na změnu v programu: - 

 

Hlasování o programu: Návrh byl přijat 7 hlasy 

 

Jednání : 

 

1. Kontrola usnesení: - 

 

 

2. Rozpočtová změna č. 1/10 
                       Rozpočtová opatření u příjmů :  73944,-Kč 

                 Rozpočtová opatření u výdajů :  73944,-Kč        

  Nedílnou součástí tohoto zápisu je podrobný rozpis rozpočtových opatření. 

 

 Schváleno 7 hlasy                                                                            Usnesení č. 2/10 

 

3. Výsledky inventarizace 2009:  
         Zastupitelstvo obce bere na vědomí výsledek inventarizace za rok  2009. 

 

 



 

4. Informace starosty:  
 -    Starosta informoval o probíhajících jednáních směřujících ke kolaudaci       

       prádelny a schválení provozu Okresní Hygienickou stanicí Písek. 

- Souhlas s osvobozením pozemků od daně z nemovitostí pro Město Písek, pozemek p.č, 

416/7- ost. pl., neplodná v k.ú. Dědovice, p.č. 468 – ost. pl. , sportoviště v k.ú. H. Ostrovec 

 

             Schváleno 7 hlasy                                                                          Usnesení č. 3/10 

 

5. Diskuse:  

- Pí.Válová navrhla udělat u spodní kapličky zábradlí, které zabrání špinění fasády od 

projíždějících aut. Dále se zeptala starosty, zda již podnikl nějaké kroky, ohledně zavezení 

nebo oplocení bazénu. Starosta odpověděl, že na zavezení bazénu musí být projekt. 

- Pí. Vyhnátová se zeptala, zda je připravena sekačka na sezónu. Sekačka je stále rozbitá a je 

v servise. 

- Pí. Vyhnátová informovala o tom, že je rozbitý kryt lampy u Chadimů a hrozí nebezpečí 

úrazu elektrickým proudem. Starosta bude řešit s městskými službami Písek. 

                -   Starosta bude kontaktovat kameníka, který by opravil podezdívku pomníku. 

                -   P. Procházka starší se zeptal,kdy se bude otvírat restaurace Na Prádelně,objekt je předán   

                    nájemníkovi a záleží na něm.(nebyla provedena kolaudace). 

                -   Dále p. Procházka informoval o propadajících se překopech po stavbě vodovodu. Starosta se   

                    zeptá na možnost a cenu opravy u firmy Stareko. 

                    

         6.   Závěr: 

               Na závěr starosta poděkoval přítomným a zasedání ukončil v 19.40 hodin. 

 

 

Ověřovatelé zápisu:       Starosta obce: 

 

 

 

      

 

 

          

  

 

 
 

 


